
    

ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

CPLL 2022/7
Sessió 2/10/2023

Consell del Poble de Llerona

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 2 d’octubre de 2023

Durada Des de les 20:30 hores fins les 21:57 hores

Lloc Consell del Poble de Llerona

Presidida per Marina Ginestí Crusells

Secretària delegada Vanessa Cornadó Bausà

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Nom i Cognoms Hi assisteixen

Montse Vila Fortuny, presidenta No

Marina Ginestí Crusells, presidenta substituta Sí

Arià Pérez, vicepresident substitut Sí

Jordi Ganduxé Pascual, vocal SÍ 

Enric Garriga, en substitució de Carles Vila Fortuny, vocal Sí

Josep Pujol, vocal No

Isidre Roquerias Cassà, vocal Sí

Marta Camps Viñolas, vocal SÍ

Ruben Aguilera  Agustí, vocal Sí
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Pilar Donadeu, vocal Sí

Vanessa  Cornadó Bausà, secretària delegada
Si

Una  vegada  verificada  la  constitució  vàlida  de  l’òrgan  col·legiat  per  part  de  la
Secretària delegada d’acord amb allò que disposa l’article 39 del Reglament Orgànic
Municipal, la Presidenta dona la benvinguda a les persones qui són membres, a les
persones assistents com a públic  i  obre la  sessió amb els  assumptes inclosos en
l’ordre del dia.

1. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior

Entregada l’acta CPLL/2023/6  la qual correspon a la sessió ordinària del dia 4 de
setembre de 2023, a les persones que componen l’òrgan col·legiat, juntament amb la
convocatòria, es sotmet a la consideració d’aquestes, motiu pel qual la Presidenta els
pregunta si hi ha alguna observació a formular pel que fa al seu contingut.

No havent observacions al respecte es procedeix a la seva aprovació per unanimitat
de les persones assistents, les quals són presents en el moment d’efectuar la votació.

2. Informació de la presidència - Donar compte dels acords de Ple i de JGL, 
així cm les resolucions d’interès general o específic de Llerona

La  Presidenta  procedeix  a  donar  compte  dels  diferents  acords  de  Ple,  JGL  i
resolucions que s’han donat d’ençà de la celebració de l'última sessió plenària i que
resultin d'interès general o específic del Consell del Poble de Llerona:

PLE 28/9/2023

 Aprovada -  Proposta d'aprovació  de l'elecció  del  Jutge o Jutgessa de Pau
substitut o substituta de les Franqueses del Vallès

 Aprovada  -  Proposta  d'aprovació  de  l'autorització  al  senyor  Jaume  Bellet
Serra, Arquitecte tècnic adscrit a l'Àrea d'Urbanisme de l'Ajuntament de les
Franqueses  del  Vallès,  de  compatibilitat  per  al  desenvolupament  d'altres
funcions professionals fora de l'àmbit de la Corporació local

 Aprovada  -  Proposta  d'aprovació  de  l'autorització  a  la  senyora  Montserrat
Llobet Llonch, Tècnica Auxiliar de Biblioteca del Patronat Municipal de Cultura,
Educació, Infància i Joventut de les Franqueses del Vallès, de compatibilitat
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per al desenvolupament del càrrec de regidora de l'Ajuntament de la Garriga,
amb un règim de dedicació parcial

 Aprovada - Proposta per a la concessió de la bonificació del 95% per obres
que tinguin com a finalitat la rehabilitació o millora d’edificacions incloses en el
Pla Especial de Protecció del Patrimoni arquitectònic de les Franqueses del
Vallès

 Moció que presenta el grup municipal Junts per les Franqueses, i no aprovada
per  Junta  de  Portaveus  en  sessió  del  dia  21  de  setembre  de  2023,  per
l’execució de la fase 3 de la Zona Esportiva i Parroquial de Llerona

 Moció  que  presenta  el  grup  municipal  Sal-CUP-Amunt,  i  no  aprovada  per
Junta de Portaveus en sessió del  dia 21 de setembre de 2023,  perquè l'1
d'octubre sigui festa local a les Franqueses

 Moció que presenta el grup municipal Sal-CUP-Amunt, i aprovada per Junta
de  Portaveus  en  sessió  del  dia  21  de  setembre  de  2023,  per  dignificar  i
potenciar  les  àrees  de lleure  i  activitat  esportiva  d'accés  lliure  i  gratuït  en
entorns urbans pel seu gran potencial integrador, socialitzador i de prevenció
de desordres de salut física i mental

 Moció que presenta el grup municipal Junts per les Franqueses, i aprovada
per Junta de Portaveus en sessió del dia 21 de setembre de 2023, de suport a
l'exconseller Miquel Buch i el sergent Lluís Escolà

JGL 7/9/2023

 Expedient  6649/2023.  Comunicació  o  Declaració  Responsable  d'Activitats  i
Espectacles Públics. Proposta d’aprovació de llicència per a espectacle públic
o activitat de caràcter extraordinari per l’activitat Festa Major de Llerona

 Expedient 2128/2020. Llicència d'Activitat. Proposta de concessió de llicencia
ambiental definitiva a l’empresa Ferratlles Batlle, SL per a l’activitat de centre
de  recollida,  valorització,  emmagatzematge  i  transferència  de  residus  a
instal·lar al carrer de Finlàndia núm. 9, 11, 13, 15, 17, 19, 21 i 23, d’aquest
terme municipal

 Expedient  2609/2022.  Llicència  d'Activitat.  Proposta  d'incorporació  d’una
modificació  no  substancial  a  l’activitat  de  centre  de  recollida,  valorització,
emmagatzematge i transferència de residus a instal·lar al carrer de Finlàndia
núm. 9, 11, 13, 15, 17, 19, 21 i 23, d’aquest terme municipal.

 Expedient  428/2023.  Llicència  o  Autorització  Urbanística.  Proposta  de
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concessió  de  llicència  urbanística  per  a  obres  de  rehabilitació  del  conjunt
edificat  de  Can  Santa  Digna  (edificis  catalogats)  per  a  centre  de  serveis
comunitaris  d’atenció  integral  a  les  persones  grans  (ref.  Cadastral
000210900DG41A0001RA–  08085A015000140000DE)  emplaçada  en  la
parcel·la cadastral 14 del polígon 15 de rústega -Llerona, de les Franqueses
del Vallès.

JGL 14/9/2023

 Expedient 872/2017. Llicència ambiental. Proposta de concessió definitiva de
llicència ambiental  a  l’empresa Estampaciones Fuerte,  S.A.  per  a  l’activitat
d’estampació de components metàl·lics en fred, processos de roscat, reblat,
soldadura i acoblament de conjunts amb emplaçament al carrer de Portugal,
12,  referència  cadastral  0597615DG4009N0001YW de  les  Franqueses  del
Vallès

 Expedient  6291/2023.  Llicència  d'obres  majors.  Proposta  de  concessió  de
llicència urbanística per  a les  obres d’instal·lació solar  fotovoltaica de 5,56
KWp  per  autoconsum  amb  compensació  d’excedents  a  la  coberta  de
l’habitatge en sòl no urbanitzable amb emplaçament a Ca la Mercè de Llerona
(parcel·la 352 del polígon 16 del cadastre de rústica), amb referència cadastral
000709500DG41A0001RA, de les Franqueses del Vallès

JGL 28/9/2023

 Expedient 5079/2023. Activitats o Cursos (Organització o Inscripció). Proposta
d'autorització per a la celebració de la cursa ciclista Challenge del Vallès el
proper dia 1 d'octubre de 2023, en el terme municipal de les Franqueses del
Vallès

 Expedient 4056/2017. Arrendament d'un bé immoble per adjudicació directa.
Proposta d’esmena de l’acord de la Junta de Govern Local de 27 de juliol de
2023, relatiu a l’aprovació de la tercera pròrroga del contracte d’arrendament
subscrit el 31 de juliol de 2017 entre aquest ajuntament i el sr. Josep Maria
Rovira de Villar Pedrals, corresponent a diversos terrenys ubicats a l’entorn de
la Parròquia de Santa Maria de Llerona

 Expedient  7530/2023.  Llicència  d'obres  majors.  Proposta  de  concessió  de
llicència urbanística per  a les  obres d’instal·lació solar  fotovoltaica de 6,46
Kwp  per  autoconsum  amb  compensació  d’excedents  a  la  coberta  de
l’habitatge en sòl no urbanitzable situat a Les Parres de Llerona (parcel·la 224
del  polígon  14  del  cadastre  de  rústica),  amb  referència  cadastral
001721500DG41A0001EA, de les Franqueses del Vallès
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3. Informació de la presidència – Donar compte de l’estat de seguiment de 
les qüestions plantejades en anteriors sessions del Consell de Poble de 
Llerona

Pren la paraula la Presidenta, qui prèviament al contingut estricte d’aquest punt de
l’ordre del dia manifesta allò que es transcriu a continuació:

«

 Un  veí  ens  va  informar  d’un  abocament  molt  gran  al  camí  de  Llerona  a
samalus prop de can Grau Gros. Estava ja senyalitzat per la policia però hi ha
abocat mes coses. Vam passar la informació a l’Elia i no tenim resposta.

 Uns veïns ens van comentar que dia i nit es senten molts gossos bordar per la
zona del Turó de oles mentides. Ho vam traslladar a l’àrea de benestar animal
i de moment no tenim resposta.

 Tenim pendent el dinar anual. Buscarem data per portar-les a terme.

»

Acte seguit, informa de l’estat de seguiment de les qüestions plantejades a la última o
últimes sessions plenàries en l’ordre en les quals van ser plantejades:

 Pel que fa a la pregunta relativa a si el restaurant «Torre del Pla» disposa de
permís  per  l’ús  de  pirotècnia  els  caps  de  setmana,  tenint  en  compte  que
l’activitat es troba a les immediacions de zona habitada, forestal i ramadera, la
Presidenta procedeix a donar trasllat de la respostes facilitades per les àrees. 

En aquest sentit, l’Àrea d’Agricultura manifesta no tenir constància d’haver de
la  sol·licitud  de cap permís,  motiu  pel  qual  trasllada l’assumpte als  agents
rurals,  qui  porten  el  control.  L’Àrea  d’Activitats,  per  la  seva  part,  també
manifesta  no  tenir  constància  la  sol·licitud  de  cap  permís,  motiu  pel  qual
procedeixen a efectuar un requeriment.

 Pel  que  fa  a  la  sol·licitud  de  neteja  del  pati,  si  pot  ser,  sense  l’ús  d’una
bufadora i el  pintat de la façana del Casal de la Gent Gran de Llerona, la
Presidenta  procedeix  a  donar  trasllat  de  la  resposta  facilitada  per  l’Àrea
d’Obres, Serveis i Mobilitat.

En aquest sentit, l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat manifesta que té present la
neteja  del  pati  i  que  inclou  el  pintat  de  la  façana  en  la  llista  de  tasques
pendents.

 Pel que fa a l’existència arbres morts a can Rajol i  a l’alçada de la parada
d’autobús  de  can  Santa  Digna,  tocant  a  la  marquesina,  la  Presidenta
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manifesta que no s’ha obtingut resposta de cap de les àrees implicades i que
els arbres no s’han retirat.

 Pel que fa al desbordament de residus a la zona dels contenidors de la zona
de les bústies dels Gorgs durant el cap de setmana, la Presidenta dona trasllat
de la resposta facilitada per l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat.

En aquest sentit, l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat manifesta que el servei de
recollida de residus contempla un servei de recollida de desbordaments.

 Pel  que  fa  a  la  retirada  de  la  vegetació  i  l’arbrat  del  torrent  caiguts  a  la
parcel·la de la senyora Fernández, situada entre els carrers Ferreret i de la
Font, arran de l’últim episodi de ventades viscut, la Presidenta dona trasllat de
la resposta facilitada per l’Àrea de Medi Ambient.

En aquest sentit, l’Àrea de Medi Ambient informa que, tota vegada efectuada
una inspecció ocular, s’ha de parlar amb les persones interessades i que en
breu (dijous dia 7 de setembre) es procedirà a la retirada, avisant a l’Alcalde
quan això succeeixi. 

 Pel que fa a la retirada dels arbres secs i caiguts del parc del Falgar i de la
zona de can Baldich, la Presidenta dona trasllat de la resposta facilitada per
l’Àrea de Medi Ambient.

En aquest sentit, l’Àrea de Medi Ambient manifesta que els exemplars morts
del parc del Falgar i la Verneda són arbres petits i poc desenvolupats, motiu
pel qual no suposen un risc per les persones usuàries del parc. Així mateix,
tant la gestió dels arbres morts com d’altres carències i necessitats de l’espai
s’aniran  resolent  amb  l’aplicació  d’un  pla  director  i  de  manteniment  per
aquestes zones.

 Pel que fa al mal estat de conservació del carro de la rotonda de Llerona, la
Presidenta informa que aquest es va finançar amb càrrec al pressupost del
Consell  del  Poble  de  Llerona,  motiu  pel  qual  la  decisió  d’arranjar-lo  o
substituir-lo és competència del Consell.

 Pel que fa al mal estat del ferm del carrer de la Via Europa, la Presidenta dona
trasllat de la resposta efectuada per l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat.

En  aquest  sentit,  l’Àrea  d’Obres,  Serveis  i  Mobilitat  informa que  inclou  dit
assumpte a la llista de tasques pendents.

 Pel que fa a l’existència d’una colònia de gats presumiblement descontrolada
al carrer d’Àngel Guimerà, la Presidenta dona trasllat de la resposta efectuada
per l’Àrea de Salut Pública.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

JE
FG

M
22

YZ
EM

H
SE

3J
Q

JR
Z5

A6
C

 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//l

es
fra

nq
ue

se
s.

ea
dm

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 6
 d

e 
12

 



    

En aquest sentit, l’Àrea de Salut Pública informa que està col·laborant amb la
protectora de Granollers per a la castració de tots els animals que formen part
de la colònia, no podent facilitar cap data concreta de l’actuació.

 Pel que fa a l’arranjament de diversos contenidors malmesos, la Presidenta
informa que algun d’ells ja s’ha arranjat, en concret, el del carrer de Catalunya
i dona trasllat de la resposta facilitada per l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat.

En aquest sentit, l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat informa que han donat avís
de reparació a l’empresa adjudicatària del servei de recollida de residus.

 Pel que fa a la es neteja del camí que surt de la Verge fins el tram de cases
atès que està molt brut doncs la gent l’utilitza per fer les seves necessitats la
Presidenta dona trasllat de la resposta facilitada per l’Àrea d’Agricultura.

En aquest sentit,  l’Àrea d’Agricultura manifesta considerar adequat la cerca
d’elements de prevenció d’aquests actes incívics, motiu pel qual estan valorant
la possibilitat de posar una tanca per impedir l’accés.

 Pel que fa a la neteja de la brutícia existent a la zona dels bancs i les taules
del parc del Falgar i  a l’estudi de la possibilitat  d’instal·lar un contenidor o
paperera a l’entrada del  parc per  la  zona de la  Verge,  la  Presidenta dona
trasllat de la resposta facilitada per l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat.

En aquest sentit, l’Àrea d’Obres, Serveis i Mobilitat manifesta que el parc del
Falgar no estar inclòs en el servei de neteja i manteniment i que valoraran la
instal·lació d’un contenidor o paperera a la zona proposada.

4. Informació de la presidència – Donar compte del Registre d’Entrada del
Consell del Poble de Llerona durant el mes de setembre

Pren la paraula la Presidenta per donar compte del registres d’entrada del Consell del
Poble de Llerona fins al dia de la sessió la qual ens ocupa.

5. Informació  de  la  presidència  –  Donar  compte  de  l’agenda  del  mes
d’octubre de 2023

Pren la paraula la Presidenta per donar compte dels actes que tindran lloc a Llerona o
que són d’interès general durant el mes d’octubre de 2023:
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Sortida a Cotlliure
Dia i hora: 21 d’octubre a les 7:30 hores
Lloc: Ajuntament
Organitza: Regidora de Memòria Històrica

2a Marxa Gravel Vallès Oriental
Dia i hora: dissabte 28/10/2023 a les 8:00 hores
Lloc: Carrer Alemanya
Organitza: Unió Ciclista les Franqueses

Dark Cross
Dia i hora: dissabte 28/10/2023 de les 16:00 a les 23:00 hores
Lloc: Zona Espo

Gran Premi KH7 de Ciclocròs
Dia i hora: diumenge 29/10/2023 a les 8:00 hores
Lloc: Zona Esportiva Municipal de Ciclisme
Organitza: Unió Ciclista les Franqueses

6. Informació de la presidència – Assumptes sobrevinguts

Pren la paraula la Presidenta per informar que aprofita aquest punt de l’ordre del dia
per donar compte de les mocions presentades pel grup municipal de Junts per Les
Franqueses. 

Per fer-ho, la Presidenta dona la paraula al senyor Arià Pérez, vicepresident substitut,
qui fa referència en primer lloc a la moció presentada de suport a l'exconseller Miquel
Buch i el sergent Lluís Escolà.

Acte seguit,  esmenta la moció per l’execució de la fase 3 de la  Zona Esportiva i
Parroquial de Llerona, recordant que no va ser aprovada amb els vots en contra dels
grups municipals Partit dels Socialistes de Catalunya - Candidatura de Progrés (PSC-
CP), SAL-Candidatura d'Unitat Popular-Alternativa Municipalista (SAL-CUP-AMUNT) ,
Sumem per les  Franqueses -  Confluència  (SPLF-C) i  Imagina -  Esquerra -  Acord
Municipal (LFI+ERC-AM).

7. Informació de les entitats

La Presidenta pregunta a les entitats si tenen quelcom per preguntar o comunicar.

 Pren la paraula el senyor Enric Garriga, representant, per substitució del senyor
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https://www.lesfranqueses.cat/actualitat/agenda/2023/10/29/gran-premi-kh7-de-ciclocros
https://www.lesfranqueses.cat/actualitat/agenda/2023/10/28/dark-cross
https://www.lesfranqueses.cat/actualitat/agenda/2023/10/28/2a-marxa-gravel-valles-oriental


    

Carles Vila, de l’entitat Associació Festes Laurona, qui manifesta haver efectuat
una valoració positiva de la festa major en el sentit que ha anat molt bé i estan
molt  contents, centrant-se ja ara en les properes activitats que organitzaran,
com la caminada i els reis. 

 Pren la paraula el senyor Isidre Roquerias, representant de la Comunitat de
Regants  d’en  Bou  i  Mig  i  Jubany,  qui  manifesta  que,  tota  vegada  ara  és
coneixedor que el restaurant «Torre del Pla» no disposa de permís per l’ús de
pirotècnia, avisarà a la Policia tant bon punt els fets es tornin a repetir.

La Presidenta informa que donarà trasllat del malestar dels veïns i veïnes vers
aquest assumpte novament a l’Àrea de Seguretat Ciutadana, instant a què en
facin un acurat seguiment.

Acte seguit, pregunta per l’estat de l’arranjament del rentador i la connexió entre
el polígon industrial de Llerona i el polígon industrial de l’Ametlla Park.

La Presidenta informa que trasllada l’assumpte de la connexió entre polígons a
l’àrea corresponent.

 Pren la paraula el senyor Rubén Aguilera, representant de l’entitat Club Esportiu
Llerona, qui comunica l’inici de les competicions oficials i la presentació dels
trenta-tres equips que integren el club el dia 11 d’octubre.

Acte seguit posa de manifest la reunió efectuada amb el regidor d’Esports pel
que fa a la remodelació de la zona esportiva de Llerona, concloent la intenció
de reformar i ampliar els vestidors però restant pendent d’estudi la zona on està
situat el camp de futbol-7, motiu pel qual es dirigeix a la senyora Imma Ortega,
regidora d’Urbanisme i qui es troba entre les persones assistents com a públic,
per saber quelcom més al respecte.

La Presidenta dona la  paraula per al·lusions a la  senyora Imma Ortega qui
manifesta que, en primer lloc,  al dia de la sessió, els terrenys no són propietat
de  l’Ajuntament  atès  que  encara  no  s’ha  signat  el  conveni  de  cessió
corresponent i, en segon lloc, que encara no hi ha projecte al respecte.

 Pren la paraula la senyora Pilar Donadeu, representant  l’Associació Casal de la
Gent Gran de Llerona, qui manifesta haver hagut de fer ells i elles mateixes la
neteja del pati del casal per tenir-lo net abans de l’inici dels cursos i recorda
l’existència de vegetació abundant (herbes altes) a la zona que caldria arranjar.

La Presidenta informa que trasllada dit  assumpte a l’Àrea d’Obres, Serveis i
Mobilitat.

Així mateix, informa que alguns dels cursos previstos no han pogut començar,
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en concret, els de memòria i informàtica per la gent gran, per problemes amb la
licitació.

 Pren la paraula la senyora Marta Camp, representant de l'Associació de veïns
dels Gorgs i Santa Digna, qui torna a posar de manifest l’existència d’arbres
morts a can Rajol i a l’alçada de la marquesina de la parada d’autobús de can
Santa Digna.

Així mateix manifesta que disposar d’un servei de desbordaments que reculli
els residus no és solució suficient atès que caldria incidir en el mal ús que es fa
dels contenidors.  

Seguidament, informa de la troballa de runa i deixalles al camí de can Guilla i
de les actuacions dutes a terme per la policia local en aquest sentit.  Comunica
que hi ha uns veïns disposats a recollir la runa i portar-la la deixalleria.

La  Presidenta  informa que  trasllada  dit  assumpte  a  l’Àrea  d’Urbanisme per
determinar si l’abocament es troba sobre una parcel·la privada i poder exigir als
seus propietaris la neteja de l’abocament i a l`Àrea d’Agricultura.

Finalment, posa de manifest que els veïns i veïnes dels Gorgs no reben les
cartes des de que es van instal·lar les bústies noves atès que el carter sovint
deixa les cartes a la bústia de retorn. Manifesta que l’agent de via pública feia el
repartiment d’aquelles cartes que es quedaven a la bústia de retorn, motiu pel
qual prega cercar una solució al respecte ara que ningú aquesta feina.

Precs i preguntes

 Pren la paraula el senyor Albert Puig, qui efectua els precs i preguntes següents:

◦ Si se sap quelcom d’un petit incendi el qual es va produir fa uns dies a la
zona ferroviària prop de can Pericas anant cap al Falgar.  

◦ Si es pot trobar una solució per disminuir la velocitat dels vehicles, com per
exemple la  instal·lació d’uns ressalts  de goma,   una vegada es  creua la
rotonda del Caprabo direcció La Garriga.

◦ Si Benestar Social és coneixedora de l’existència d’un nucli o campament
ocupa en una parcel·la privada davant de la fàbrica ITW i, en cas afirmatiu, si
han fet quelcom al respecte.

◦ Si es pot fer més difusió escrita de les activitats esportives i culturals que
tenen afectacions al trànsit rodat pel veïnat que no té accés a les xarxes
socials.

◦ Si es pot fer quelcom per queixar-se a nivell col·lectiu de les externalitats
negatives que provoquen les actuacions i activitats que tenen lloc al circuit
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de Catalunya.

 Pren la paraula la senyora Núria Pedrals, qui pregunta si se sap quelcom del
calendari de les obres de desdoblament de la via.  

La Presidenta dona la paraula a la senyora Imma Ortega, regidora de l’Àrea
d’Urbanisme i  qui  figura entre les  persones assistents com a públic  qui,  per
al·lusions,  informa que no se’ls ha comunicat encara dit calendari. D’allò que sí
pot informar és del trasllat de materials, de la intenció de començar les obres per
la  zona  de  l’estació  de  tren  i  que  en  aproximadament  en  quinze  dies
començaran a fer els passos dels subministrament pel carrer de Sant Isidre.

 Pren la senyora Anna Maria Girbau, qui pregunta si els ponts que queden sobre
les vies quedaran tallats o afectats amb motiu de les obres de desdoblament.

 Pren la paraula el senyor Enric Garriga, qui pregunta:

◦ Si els bombers tenen un pla dels camins del municipi perquè sembla que els
va costat molt arribar a la zona de l’’incendi que es va produir fa uns dies i si
la Policia Local o alguna autoritat va avisar a Renfe atès que ha vist un vídeo
on un tren creuava molt a prop d’aquest incendi.

◦ Si funciona l’app de serveis de l’Ajuntament atès que va enviar una fotografia
de la vegetació abundant del marge del carrer d’Àngel Guimerà que dificulta
molt la visió.

◦ Si es pot fer quelcom amb un roure d’aproximadament 4 o 5 metres d’alçada
situat  la  zona  de  la  Verge  atès  que  no  està  ben  calçat  i  pot  caure  en
qualsevol moment i de

◦ Si es pot fer un seguiment més exhaustiu de les qüestions que es tracten a
les  sessions  del  Consell  del  Poble,  com  en  quina  situació  es  troba  la
pacificació de Llerona, de la qual no s’ha donat resposta.

 Pren la paraula el senyor Rubén Aguilera, qui pregunta si es pot recuperar el
baixador o construir una estació de tren a Llerona atès que considera que amb
el desdoblament de la via Llerona no guanya res com a poble.

 Pren la paraula el senyor Esteve Rodoreda, qui pregunta si els lavabos i els
edificis  del  parc  del  Falgar  s’obriran  per  la  seva  utilització  per  part  de  les
persones usuàries del parc.

Pren la paraula la senyora Imma Ortega, regidora de l’Àrea d’Urbanisme, qui
informa que hi ha la intenció d’obrir-los però que ara estan tancats perquè no hi
ha manteniment dels mateixos.
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No havent més preguntes ni assumptes a tractar, la senyora PRESIDENTA aixeca la
sessió a les 21:57 hores, de la qual estenc aquesta acta
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